
 
 

 

Zápis zo zasadania Prezídia LAA SR, 

konaného dňa 17.05.2024 
 

 

 

Fyzicky prítomní: Miroslav Jančiar, Dagmar Sekerková, Silvia Drábiková, Slavomír Badár, Marián Adame, 

Marek Jánošík 

Prítomní on-line: Marián Baník, Ján Lacúch, Juraj Sladký, Emil Červeňan, Róbert Grexa 

 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 7 

Prezídium je uznášania schopné. 

 

 

1.  Prezident informoval členov prezídia: 

- nový NŠZ – stanovy zaslané na registráciu na MV SR 

- o prebiehajúcich jednaniach ohľadom lietania v NAPANT, TANAP, Slovenský Kras a Malá Fatra  

- o pridelených financiách z PUŠ (je predpoklad, že sa v priebehu roka navýšia o 20%): 

MZK/MPK 11.000 € (MPK3.149€) 

PK    5.500 € 

ZK    3.000 € 

Talent. mládež   5.000 €  

 

2. RLP informoval prezídium: 

- nová výcviková smernica pre MZK bola zaslaná na dopravný úrad – čaká sa na vyjadrenie 

- žiadosť o usmernenie ohľadom vlekania ZK bola zaslaná na dopravný úrad – čaká sa vyjadrenie 

- najnovšie podmienky FAI ohľadom vydávania IPPI kariet pre PK boli preložené do slovenského jazyka; 

odporúča ich prebrať a riadiť sa nimi, čo by bolo nápomocné aj pri jednaní s ochranármi či dopravným 

úradom; môžu slúžiť aj ako podklad pri aktualizácií výcvikovej smernice PG. 

- nehoda pilota ZK na Kamenickom hrade, zlomená ruka, privolaná polícia, v šetrení. 

 

3. Výkonný tajomník upozornil členov prezídia na zhoršenú finančnú situáciu v porovnaní s minulým 

rokom, čo je spôsobené nefunkčnosťou informačného systému LAA SR. Navrhuje, aby boli mailom 

oslovení všetci členovia, ktorí mali v minulom roku uhradený riadny členský príspevok, no v tomto roku 

ho uhradený nemajú. Aktuálna výška riadneho členského príspevku im bude znížená na 85€, pokiaľ tento 

príspevok uhradia do 14 dní od obdržania mailu. 

Prezídium tento návrh schválilo. 

 

4. Prezídium prerokovalo žiadosť Dušana Šurinu ml. ohľadom možnosti prispieť na kúpu nového PK 

a rozhodlo, že nakoľko všetky financie na reprezentáciu sú rozdeľované medzi zväzy, o tejto žiadosti 

rozhodne zväz PK, pod ktorý žiadateľ patrí. Jeho žiadosť bude preposlaná členom predsedníctva zväzu PG. 

 

5. Prezídium schválilo interné usmernenie, že pri úhrade členského príspevku pre nelietajúceho člena 

nebude tento člen platiť administratívny poplatok za predĺženie PP alebo PLS po termíne. 

 

 



 
 

 

6. V zmysle zápisu prezídia zo dňa 23.02.2024, bod 6, prešli Marián Baník a Martin Šimko financie LAA SR 

za posledné roky a navrhujú, aby bolo zo sumy uhradených riadnych členských príspevkov 6% 

prerozdelených na činnosť zväzov. Vzhľadom k momentálnej finančnej situácii (viď bod 3 tohto zápisu) 

prezídium rozhodne o prerozdelení na ďalšom svojom zasadaní podľa vtedy aktuálnej finančnej situácie. 

 

7.  Ján Lacúch informoval prezídiu, že bola dokončená učebnica pre pilotov MZK, ktorú žiadajú schváliť ako 

oficiálne literatúru pre výcvik na MZK.  

Po schválení tejto učebnice zväzom MZL ju potvrdí ako oficiálnu učebnicu RLP LAA SR.  

 

8. Prezident preverí, či nie je možné vyúčtovávať cestovné výdaje (letenky, lístky na vlak, ubytovanie 

a pod.) bez toho, aby musel byť vyplnený cestovný príkaz (vyjadrenie UČPS, ktoré predložil Emil Červeňan). 

 

9. Termín zasadania nasledujúceho prezídia je 27. septembra 2024. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísal: Dagmar Sekerková      Schválil: Miroslav Jančiar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 


